
Protokoll från styrelsens i Djurgårdens 
idrottsförening sammanträde i klubblokalen 
på Stadion, Stockholm, torsdagen den 23 
september 1948.

Närvarande :
Hrr. Sven Larsson

Holger Carlsson 
Åke Dunér
Gunnar Rinman
Sven Hellborg 
Erik Extergren 
Harald Hedjerson, Skidsektionen 
Sverker Benson , ”
Gunnar Lundqvist, Fotbollsektionen 
Arne Malmgren , ”
Stig Hammar , Orienteringsektionen 
Lennart Öberg , Brottningsektionen 
Göte Sanfridsson, Fri idrottssektionen 
Kurt Sundberg , Handbollsektionen 
Harry Holmberg , Boxningsektionen 
Birger Nylund , Slalomsektionen 
Arne Weldner , Bordtennissektionen

§ 1.
Öppnades sammanträdet av ordföranden kl. 19,3O.

§ 2.
Meddelades att som enda punkt på dagordningen hade 

uppsatts frågan om hjälpanslagen till sektionerna.

§ 3.
Började man överläggningar med sektionernas represen

tanter om deras inlämnade budgetförslag och däri begärda 
hjälpans lag från huvudföreningen : Förhandlingsresultaten 
blev i korthet följande: 
Brottningsektionen: Elitbrottningarna hade för närvarande 
gått tillbaka, men utsikter fanns för bättre ekonomiska re
sultat senare. Hyra för lokal och värme var f.n. de vikti
gaste utgifterna. 
Boxningsektionen: Då någon redovisning ej ännu ingått från 
sektionen förklarade styrelsen, att sektionens anslagsäskande 
icke kunde omprövas då den saknade möjlighet att överblicka 
sektionens göranden och låtanden. Enär styrelsen var bunden 
med hyresavtal för boxningslokalen måste den dock under alla 
förhållanden erlägga hyran för densamma.
Fri idrottssektionen: Utgift för papper hade upptagits i bud
geten ehuru både papper och kuvert kunde erhållas från kansli
et. Enda inkomst inom sektionen var medlemsavgifter ,som kunde 
beräknas till c,a kr. 50;- 
Skidsektionen: Hade f.n. en kassabehållning å kr. 500:- Eventu
ella anslag från D.I.F. voro ju endast att betrakta som lån.

Sammanträdet öpp
nas.

Dagordning.



Falun hade fått ett netto å kr. 5.002:-, redovisning för Tobo hede 
blivit fördröjd.
Orienteringsektionen: Anslagsäskandet å kr. 1.000:- kunde sänkas till 
kr. 500:-. Dessutom begärdes dock ett anslag för tidskriften "Mel
lan skärmarna".
Handbollsektionen: Sektionen hade ursprungligen begärt kr. 5.929:- 
men var med på vissa modifikationer.
Bordtennissektionen: Beroende på vissa förutsättningar kunde möjli
gen sektionen avstå från några anslag.
S1alomsektionen: Hade inte något anslagsäskande, men erinrade om, att 
sektionen hade en fordran på D.I.F. å kr. 250:- vilken sektionen 
hoppades återfå, innan D.I,F:s medel voro förbrukade. Vidare anmäldes , 
att D.M, tecken förkommit, gällande Saltsjöbaden i slalom 1947, herr 

lag. Begärdes åtgärder för anskaffandet av ett nytt.

Ang. vägen till 
Hammarbybacken.

§ 4.
Meddelade Hr. Hedjerson ,att Idrottsstyrelsen begärt,att D.I.F. 

skulle bestrida omkostnaderna för slänten till vägens färdigställande till Hammar
bybacken, vilket man beräknade i runt till kr. 2.500:-. Detta arbete 
var nödvändigt för backens användande. Hr. Holger Carlsson ansåg ,att 
det ålåg Idrottsstyrelsen självt då D.I.F. endast arrenderade marken. 
Styrelsen beslöt ,att arbetena skulle igångsättas fortast möjligt.

§ 5.
Framlade Hr. Öberg projekt om brottningstävlingar under tre dagar 

i Stockholm med deltagande av utländska brottare. Han hade räknat 
med en insats från föreningens sida på kr. 7.000:- - med risk av för
lust på arrangemanget, men i bästa fall ett överskott på grund av det 
intresse, varmed brottningen omfattades efter olympiaden. 

Styrelsen beslöt tillstyrka.

Avslutning på 
överläggningar
na med sektions
representanterna.

§ 6.
Avslutades överläggningarna med sektionernas representanter

Sektionsan
slag till 
årets slut.

§ 7.
Fortsatte styrelsens sammanträde ånyo kl. 21,30 i närvaro av ovan

nämnda ledamöter i styrelsen.
Beslöts först, att de anslag, som beviljades till de olika sektio

nerna skulle gälla för perioden till årets slut och att man till en 
början skulle konstatera huru stort anslag varje sektion under sagda 
period var i behov av.

Efter överläggningar beslöt styrelsen att bevilja nedannämnda 
sektioner följande anslag till årets slut : 
Boxningsektionen ......... . kr. 500:-
Brottningsektionen  ........  ” 500:-
Fri idrottsektionen ............ ( sektionen hade redan erhållit

175:- kr. )
Skidsektionen ............... .... ” 1500:-
Orienteringsektionen ........... ” 200:-
Handbollsektionen ..............  " 2000:-
Bordtennissektionen............ " 500:-

s:a kr. 5200:-

Brottningstäv
lingar i Stock
holm.



söka intres-

Skrivelse till 
Skidförbundet.

Angående hjälp till tidskriften ”Mellan skärmarna” beslöts att 
sera sällskapet ”Gamla djurgårdars ” att lämna något bidrag .

§ 9
På förslag av Hr. Holger Carlsson beslöt styrelsen , att 

följande skrivelse skulle sändas till Skidförbundet snarast : 
"Som det kommit till vår kännedom, att vår skidsektion i skrivel
ser av den 19/5 och den 7/6 1948 uttryckt sitt missnöje över 
Svenska Skidförbundets beslut att ej tillstyrka dess ansökan 
om internationell tävling, får styrelsen i Djurgårdens Idrotts
förening härmed uttrycka sitt beklagande över skrivelsernas in
nehåll och tager avstånd från deras innebörd samt uttrycker 
sin förhoppning, att Svenska Skidförbundet tillstyrker vår an
sökan att få avhålla Skansenloppet som nordisk tävling.”

En copia av denna skrivelse skulle samtidigt för känne
dom tillställas skidsektionen.

§ 10.
Det vid förra sammanträdet framförda anslagsäskandet å 

kr. 1.000:- till brottningsektionen och ett dylikt från bord
tennissektionen å kr. 600:-, gällande en turné till Norge i 
oktober 1948 bordlades.

§ 11.
Avslutades sammanträdet kl. 25,45.

Bordlagda sek
tionsäskanden 
om anslag.

Avslutning.


